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ZAPISNIK 

sa 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 07. lipnja 2023. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Tomica Kelemen, Marko 

Blažunaj, Valentina Štrlek, Miroslav Možanić, Renato Podbojec, Nada Martinčević, Mirjana 

Podbojec, Snježana Cerjan, Dragutin Kišić, Marijan Fatiga, Jasmina Kundija Gradiček i 

Tihomir Buden 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Mario Klapša – općinski načelnik, Dragica Korpar – pročelnica, Anica Vincek – voditeljica 

Službe za financije i proračun, Mihaela Košić – voditeljica zapisnika 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA 

Predsjednik utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 13 vijećnika te je pravovaljano 

donošenje odluka. 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

T. Buden – vezano za ove zadnje poplave g. načelniče, mi smo bili kod g. Pižete Josipa pa 

me zanima da li se može onaj kanal kako riješiti, tu je nekad bio kanal do mlake i našli smo 

kartu. Ne znam da li ste bili kod njega jer on je imao ogromnu štetu, znači komplet sve do 

plafona mu je došla voda. Moj prijedlog bi bio, jer vatrogasci opet ne stignu sve ispumpavati, 

nije loše ljudima preporučiti da si kupe pumpe. Bio sam kod Rehvaldice i imala je malo vode, 

znači garaža, laminat, sve je plivalo ali vatrogasna pumpa tu ne pomaže. Znači neki prijedlog 

dati, ja sam bio operativi vatrogasac, pa bi preporučio ljudima da se iskopa graba negdje u 

garaži pol metra i da imaju pri ruci pumpu i dva metara cijevi spojene prema van, pa da mogu 

sami reagirati, jer tu vatrogasci stvarno ne mogu ništa. Onda dolaze na takve intervencije, a 

problem kakav je kod g. Pižete onda ne stignu riješiti. 

Načelnik – poplave koje su zadesile Općinu Maruševec i Varaždinsku županiju 16.-og i 17.-

og svibnja ove godine bile su velike, nešto slično kao što je bilo 2014. godine barem kako su 

ljudi komentirali na licu mjesta. Što se tiče poplave kod g. Pižete, mi smo na proljeće s 

predstavnicima Hrvatskih voda obišli teren i ja sam razgovarao s vlasnikom čestice u Čalincu, 

koji je između ostalog na tom potezu gdje je taj kanal već postavio neke svoje privatne stvari. 

U planu je da se to otvori i da se zamijene cijevi koje su po njegovom mišljenju premale i 

sada samo predstoji da vidimo koliko tu možemo tražiti od Hrvatskih voda da zamijene taj 

cjevovod do dolje, da probamo onda tu vodu usmjeriti da dalje otječe. Što se tiče samih 

poplava, još da se nadovežem na vatrogasce te koristim priliku da svima njima od srca 

zahvalim što su u tih nekoliko dana kad su bile velike oborine i kad su bili poplavljeni 

podrumi i nekretnine, što su zaista dali maksimum od sebe i bili na više mjesta u isto vrijeme 

da bi spriječili prodiranje vode u stambene objekte naših sugrađana, u velikoj većini su u tome 

uspjeli. Također, zahvaljujem poduzeću Markom, članovima udruge Gmajna i kuburašima 

koji su se ponudili i bili na dispoziciji za popunjavanje vreća s pijeskom, koje smo onda 

tokom večeri postavili na lokacije za koje su ljudi zvali, da bi trebali da im spriječi prodiranje 

vode u stambeni objekt. Što se tiče pumpi, mi dajemo sugestiju svima da ne opterećuju 
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vatrogasce kad imaju puno poziva, a bilo je dosta, to može i predsjednik Vatrogasne zajednice 

i detaljnije reći, da vidimo koliko je zapravo bilo poziva, koliko je bilo intervencija te koliko 

je vatrogasaca sudjelovalo. Mi svakome dajemo uputu da si pribavi pumpu za ispumpavanje 

vode, da ne bi onda morali zvati vatrogasce. 

R. Podbojec – u ime Vatrogasne zajednice Općine Maruševec zahvaljujem svim 

pripadnicima DVD-a Donje Ladanje i DVD-a Maruševec na odlično odrađenom poslu. DVD 

Donje Ladanje osim što je sudjelovao u intervencijama na području Općine Maruševec, 

uskočio je u pomoć susjednoj Općini Vinica i to isto treba istaknuti i cijeniti. Što se tiče 

događaja koje smo imali, ja sam pripremio statistiku, ukupno je bilo 79 intervencija, od toga 

na području Donjeg Ladanja 34, i van operativnog područja jedna, znači 35. Maruševec je 

imao 43, znači sva ostala naselja izuzev Donjeg Ladanja. Ako gledamo po naseljima Bikovec 

1, Biljevec 9, Cerje Nebojse 1, Čalinec 6, Donje Ladanje 7, znači tu je DVD Maruševec još 

uskočio, Greda 10, Jurketinec 2, Koretinec 3, Maruševec 1, Selnik 3. Na tim intervencijama je 

sudjelovalo 316 vatrogasaca koji su sveukupno utrošili 774 sati rada. Imamo i rekapitulaciju 

gdje je točno bilo, ali to su podaci za potrebe vatrogasnog sustava. Već smo razgovarali o 

nekim prijedlozima za „ne daj bože“ da se stvari ponove, znači kako da se poboljša sustav. 

Već kad su prve kiše počele, odmah sam kontaktirao načelnika, i sustav se pokrenuo, i mislim 

da nitko nije imao nikakav prigovor na vatrogasnu službu. Kako je Tihomir spomenuo, 

trebalo bi isto apelirati na ljude da ne opterećuju zbog neke sitne količine vode jer su 

vatrogasne pumpe koncipirane da ne mogu sitnu vodu potegnuti van. I uvijek su mještani 

prioritet u odnosu na neke firme koje su si mogle same riješiti problem.  

T. Buden – vratio bi se malo na Dane općine, vezano uz neke događaje koji su bili. Svaka 

čast za organizaciju samih Dana općine, samo bi napomenuo ako već dolazimo na te svečane 

sjednice onda bi bilo u redu da barem većina dođe dok se polažu vijenci i pale lampioni, jer je 

da nije bilo tih ljudi ne bi bilo ni općine. Zatim, vezano uz koncert, da li se mogu osigurati 

WC-i? I ako se nešto dogodi, tko je odgovoran? Znači imali smo jednu razbijenu glavu, jer je 

čovjek išao pišat tu gore kod crkve. Da li bi na tu količinu ljudi trebao biti osiguran nekakvi 

sanitet? 

Načelnik – što se tiče samog koncerta, mislim da su građanima bili na raspolaganju 3 WC-a, 

dakle u prizemlju i na katu općinske zgrade i WC u sklopu starog vatrogasnog doma. Do te 

razbijane glave, koju ste spominjali, ne znam na koji način je došlo.  

T. Buden – čovjek je išao pišati. 

Načelnik – ako je nekome bliže otići na privatni posjed, odnosno župniku pišati po zgradi, 

nego da napravi pedeset koraka i još manje, da li do WC-a kod starog vatrogasnog doma ili do 

zgrade općine, onda ne znam, moramo li svima WC staviti pod nos? 

T. Buden – znači to su prijedlozi ljudi, da se osiguraju WC-i ispred šatora. Jer puno ljudi 

dođe, pa ne znaju da li je općina otključana ili nije, pogotovo navečer, a opet mogu se i neke 

stvari dogoditi, npr. netko razbije staklo na općinskoj zgradi. Mislim je bolje staviti 3-4 

ženska, muška WC-a i invalidski WC. Zadnji put sam napomenuo vezano uz dječja igrališta i 

smeće. Mislim da bi mogli kao i većina gradova i općina, na dječje igralište staviti znak  

zabranjeno konzumiranje alkohola i znak za vrijeme korištenje igrališta, znači do 22 h, a ne da 

do 2-3 sata u noći onda galame. Vidio sam takve znakove po općinama u Međimurju i u gradu 

Varaždinu. 
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Načelnik - primljeno na znanje, provjeriti ću s Gradom Varaždinom kako su to riješili, pa 

onda napravimo nešto slično i kod nas. 

Predsjednik – da se nadovežem, ispred škole u Druškovcu na ulazu je kamera, djeca se 

okupila i razbila flašice, čaše i sve ostalo. Ravnatelj je nazvao roditelje u školu i njihov 

odgovor je bio „što mi imamo s tim?!“ U nedjelju popodne u 16 sati, ravnatelj nađe djecu na 

krovu bivše školske dvorane, otjera ih dolje i jednome uzme električnu cigaretu. Drugi dan 

dođe mama u školu i pita ga s kojim pravom je to on djetetu uzeo. I kakve da onda natpise 

stavimo? Stavili smo natpise na Ločnjaku, tamo su ih potrgali. 

T. Buden – jedanput trebamo nekako krenuti. Treba zvati socijalnu, pa novine… 

M. Podbojec – da se nadovežem da bi možda bilo dobro na ta kritična mjesta uputiti 

policijsku patrolu u određeno vrijeme. 

Načelnik – što se tiče Policije, žale se ljudi za nemire u kasnim satima, i moj odgovor je 

uvijek isti; pozovite Policiju, nema potrebe dolaziti načelniku ili u Općinu dva dana kasnije s 

odgovorima je pa bili su, pa tko je bio, pa ne samo da ne žele reći tko je bio, nego niti ne žele 

zvati Policiju. Treba se zvati Policiju jer to je njihov posao, obići će lokaciju, niti neće trebati 

izlaziti iz auta, jer samo dok ih klinci vide – put pod noge. Ako nekoga smeta da se nabija gas 

u 11 navečer ili u 1 ujutro, i dolazi na dječja igrališta, mi možemo neke stvari napraviti, npr. u 

Donjem Ladanju smo potegnuli lanac na ulazu u dječje igralište. Ali rješenje je da se zove 

Policija, jer jednom kada će biti zapisani, neće se više s tim zezati. 

D. Kišić – pitanje vezano za ambulantu u Maruševcu, znate da nas je liječnik napustio. Da li 

ima kakvih informacija da će netko drugi doći na njegovo mjesto? 

Načelnik – zamjena na nekakvih mjesec dana bi trebala biti doktorica Hehet, koja bi trebala 

raditi u uredovno vrijeme. Također, informacija je da je Dom zdravlja Varaždinske županije 

pronašao medicinsku sestru koja bi zamijenila sadašnju medicinsku sestru koja je u mirovini. 

D. Kišić – drugo pitanje, naš natječaj na Ministarstvo turizma i sporta vezano uz Centar za 

posjetitelje, ima li kakvih informacija? 

Načelnik – projekt je u prvoj fazi obrade, poslali su nam već neka pojašnjenja. Dakle, prijava 

se obrađuje. Unutar mjesec dana od prijave je stigla potvrda da se projekt obrađuje. 

D. Kišić – pitanje vezano za Poduzetničku zonu u Selniku, H-metal je napravio zgradu i oni 

će se vjerojatno uskoro useliti, ali ne vidim da netko drugi uopće započinje nekakve 

pripremne radnje. Postoje li kakve informacije da li idu poduzetnici u izgradnju? Jer dugo 

Poduzetnička zona stoji prazna, a prodana su sva zemljišta. 

Načelnik – projekti su u pripremi, Croma je kupila dvije čestice koje je objedinila, da bi 

mogla ići sa cjelovitim projektom. Svi su u fazama ili projektiranja ili dobivanja građevinskih 

dozvola, projekti se rade i u tijeku su. 

S. Cerjan – pitanje za Korenjak, rečeno mi je da Gmajna na Korenjaku odnosno dječje 

igralište još nije uređeno, pa bi molila informaciju s obzirom da smo mi svojevremeno na 

Općinskom vijeću o tome razgovarali, pa je rečeno da će se to urediti i počistiti. 

Načelnik –  drugi tjedan. 

S. Cerjan – moje drugo pitanje, koliko još ljudi mora nastradati na potezu od Grede prema 

Ladanju i koliko još materijalne štete mora nastati da bi se nešto poduzelo? S obzirom da 

znam da je u prošlom sazivu Općinskog vijeća bilo pitanja vezano za tu dionicu, da se stave 

usporivači. Ja sam na četiri sjednice postavljala pitanje izgradnje autobusnog stajališta ako je 

moguće. Izvadila sam podatke da od 2009. godine, u prosjeku dvije prometne nesreće se dese 
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samo u Biljevcu, sa ozljeđenim osobama. Uglavnom, 95% radi se o brzini. Dakle, mi moramo 

nešto učiniti, jer su sad dvije osobe mogle izgubiti život. Auti su prepolovljeni, jako loša 

situacija je, samo zbog brzine. Nešto bi trebalo učiniti. Razgovarali smo svojevremeno i na 

ovom Općinskom vijeću da bi se mogao podnijeti nekakav zahtjev za semafore. Iscrtavanje 

ovih bijelih linija očito ne koristi, cesta je ravna, ljudi ne razmišljaju, voze se kao „muhe bez 

glave“. Ne samo da se voze, nego pucaju zidovi u kućama i tresu se od brzine. Ja sam dolje 

živjela i znam što je to. Molila bi, ako je ikako moguće da pokušamo zajedno sa ŽUC-om 

vidjeti što se može učiniti u skoro vrijeme, dok netko ne izgubi život. Znači 2020. godine je 

još u starom sazivu bilo riječi o tome, kada je vijećnik Tomica Korpar postavio to pitanje, 

rečeno mu je da će se izaći na teren, da će se crte potegnuti, ali vidimo da od crta nikakve 

koristi. Načelniče, ako ikako možemo nešto sa strane općine učiniti, ubrzati, napraviti ali da 

se to pod hitno napravi. Da li usporivači, da li ležeći policajci koji se u pravilu u naseljenim 

mjestima stavljaju, a možda bi bilo najbolje usporivače semafore staviti, i baš taj potez od 

Grede do Biljevca. 

Načelnik – radi se o županijskoj cesti, meni je žao da je došlo do te prometne nesreće, gdje je 

sudjelovao i Vaš sin. Žao mi je da je bilo i zdravstvenih posljedica. No moramo biti iskreni i 

reći da to nije zbog ceste, već se tu isključivo radilo zbog alkohola, a navodno i distrakcije sa 

strane, koliko sam uspio čuti od policijskih službenika, da li je bio mobitel ili nešto treće to ne 

znam. Dakle, radi se o alkoholu. Iscrtavanje crta ne koristi, ne mogu se baš složiti jer nakon 

što su potegnute crte, vidimo da nije došlo do nekih oštećenja na ogradama, a to je bio i 

nekakav razlog zbog kojeg se g. Korpar javio na općinu, da vidimo kako možemo spriječiti da 

ljudi ne izlijeću sa ceste. Ja jesam za to da se pokuša naći nekakvo rješenje sa ŽUC-om po 

pitanju smirivanja brzine, samo morate znati da ležeće policajce na tom krivudavom dijelu 

nije moguće postaviti jer se oni u pravilu postavljaju na ravnim dijelovima i da za ležeće 

policajce trebate imati suglasnost susjeda. A to gđa Kundija-Gradiček zna kako je to fini i 

dobar posao dobiti suglasnost od susjeda za postavljanje ležećih policajaca.  Osim toga treba i 

napraviti prometni elaborat, znači nije samo dovoljna inicijativa općine i ŽUC-a. Dapače, ja 

sam za to i budemo drugi tjedan kontaktirali ŽUC da vidimo što se na tom dijelu od Grede do 

Biljevca može napraviti po pitanju smirivanja prometa. 

S. Cerjan – ako ne bi bili ležeći policajci, ali svakako da bi bio semafor. Da, alkohol je bio u 

pitanju kod jednog vozača. Međutim, posljedica tog alkohola je bila ta brzina i čovjek nije bio 

niti vezan. U tim nesrećama koje sam ja pronašla u 95% slučajeva je brzina. Jedna jedina 

nesreća je bila sa alkoholom i brzinom. Dakle, da nije bilo alkohola on bi bio vezan, ne bi se 

vjerojatno tako brzo vozio i mogao bi se vratiti na svoju stranu ceste i ne bi ugrozio tuđi život. 

Ali sad nije bitan alkohol, ovdje je bila bitna brzina. Znači u tom trenutku što god da se radilo, 

da li je bio trijezan ili pijan čovjek, mi moramo probati smiriti promet, ako  ne idu policajci, 

ok još bolje jer oni uništavaju i auto i vozača, ali ako bi se mogao usporni semafor napraviti. 

Ako može biti u Vidovcu, ne vidim razloga zašto ne bi moglo biti na tom potezu. 

Načelnik – razgovarati ćemo sa ŽUC-om i kakav će prijedlog oni dati i usuglasiti ga sa MUP-

om, dapače. 

S. Cerjan – tako da kažem, nije bitno sad da li je bio alkohol ili nije, čovjek se bori za život. 

Bitna je bila brzina, a brzina je posljedica tog alkohola. Moje treće pitanje je da li je moguće 

organizirati prijenos sjednica Općinskog vijeća uživo? 
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Načelnik – ukoliko se osiguraju sredstva za prijenos, zašto ne. 

S. Cerjan – to bi bilo nekih 10.400,00 kn godišnje ili 120 eura mjesečno. Vidim da brojne 

općine i gradovi prenose sjednice uživo, i kontaktirala sam firmu koja to radi i otprilike su mi 

rekli takvu cijenu. Mislim da bi to bila dobra ideja i zbog transparentnosti, jer vidim da 

ponekad u zapisnicima ne piše da sve ono što smo mi rekli, a sad da idemo svaki put tražiti 

audio snimku, to nema smisla. Meni je jasno da se ne može zapisnik potpuno prepisati ali 

mogao bi se, ako ništa drugo barem pitanja i prijedlozi vijećnika. Moj prijedlog je da 

razmislimo o tome, jer nisu velika sredstva i  mislim da bi bio velik interes ljudi da prate 

sjednicu uživo. 

T. Kelemen – što se tiče zacjevljenja graba u Donjem Ladanju, vidjeli smo da se zacjevilo 

nekakvih 100-150 metara, kada možemo očekivati da se spojimo na onu grabu, imate kakve 

informacije? 

Načelnik – krajem prošle godine je bilo dogovoreno s ŽUC-om da krenu s prvom fazom 

zacjevljenja od semafora prema društvenom domu Donje Ladanje, i to je odrađeno. U 7. ili 8. 

mjesecu trebala bi ići druga faza, znači ostatak zacjevljenja, ovaj puta u režiji ŽUC-a. Ovisno 

o sredstvima koja će biti raspoloživa, budući da ste vidjeli da su nastradale tijekom poplava i 

županijske ceste, nadam se da će se to realizirati do kraja, da nemamo sad četiri-pet faza istih 

radova. 

T. Kelemen – imamo problem u Donjem Ladanju kod društvenog doma, tamo su prije 

asfaltiranja bili tegle i klupe. Dok se asfaltiralo mi smo te klupe i tegle maknuli. Klupe i tegle 

su u dosta lošem stanju. Problem je da auti koji dolaze iz Gajeve ulice do glavne ceste, prije 

nego dođu do križanja, ne voze se po cesti, nego se svi drže desne strane i voze se kraj doma. 

Djeca tamo čekaju autobus, pa da se ne bi nešto dogodilo, mislim da bi taj dio trebalo 

zatvoriti. Da li staviti druge tegle, da li staviti stupiće, nešto bi trebalo poduzeti da se nešto ne 

dogodi. 

Načelnik – možemo vidjeti da ugradimo reflektirajuće stupiće. 

J. Kundija-Gradiček – nadovezala bi se samo za poplavu kod g. Pižete, sad mene zanima 

gdje bi to bilo? Da li na onom potezu gdje je kanal ucrtani? Tamo ima dovoljno pada, jer je 

meni je g. Pižeta rekao da  je prijedlog da se to zacjevi na njegovoj površini, međutim na 

njegovoj površini nema pada i ne bi se napravilo ništa. Još jedna stvar vezana za 

transparentnost, unošenje isplata iz proračuna u onu vašu aplikaciju. Zanima me po kojem 

principu to radi. To ide prema izvodima? Jer vidim da ste sad prošli tjedan ili ovaj tjedan 

stavili do 31.03.2023., pa mislim da bi ta dinamika trebala biti malo bolja, sada smo već u  6. 

mjesecu. 

A. Vincek – ja sam sada bila na bolovanju tri tjedna, tako da još knjižim peti mjesec. Moj 

posao me pričekao, nitko nije financijski dio dirao. Tako da nisam uvijek u danu, makar bi to 

htjela biti. Ako se vratim nakon tri tjedna s godišnjega sve me pričekao isto kao i kad sam 

otišla. 

Predsjednik – što se tiče poplava, i moja zahvala vatrogascima i Markom-u koji su odradili 

svoj dio posla, možda u nekim situacijama i više nego su trebali. Mi smo svi isto tak komotni 

i htjeli bi imati sve jako lijepo, ne bi htjeli imati grabe, ne bi htjeli imati travu, zato jer nam se 

to ne sviđa. Jedan od primjera je moj bratić Žiher, koji je prije mjesec i pol dana pošpricao 

cijeli brijeg. Ja sam mu rekao nemoj to raditi jer to ne bude dobro. I tamo su sad dva klizišta. 

Sve zbog toga jer nema trave i  nema što držati taj brijeg. U Kapelcu su ljudi hodali u 
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gumenim čizmama i slikali, baš taj dan kad je bila poplava tu na starom sajmištu. I to oni koji 

su zaravnali te grabe, sad su samo jako slikali. Kitro, ja sam 2020. godine dok je bila 

županijska cesta raskopana zvao g. Kišićeka i gđu Bernardu, našli smo se dolje kod dućana i 

rekao sam im da otkopaju 20 metara tlakavaca, da si naprave upojni bunar i da se spoje a 

hiljadarku koja je zakopana i da se tu usmjeri voda. G. Kišićek je rekao da je to preskupo, i 

onda su uzeli Čalasana koji je otraga raskopao dvorište i navozio drenažu koja ne služi 

ničemu. Jer su podzemne vode bile na pol metra. I ovo sad što im se dogodilo nije bila šteta? 

Bila je i to puno veća nego bi koštalo to zacjevljenje. Što se tiče Donjeg Ladanja i odvodnje, i 

dolje je bilo katastrofa u onom kanalu. Dođe „vinička voda“ i „ladanjska voda“ nema kamo.  

U kanalu gdje je išao povrat s lateralnog kanala je netko rušio granje i sve je završilo unutra. I 

onda se naši ljudi čude zašto svi skupa plivamo. Biljevec i Bikovec, postoji projekt male 

mlake i tu  malu mlaku moramo iskopati. Od Jurketinca od igrališta ide zacjevljenje do puta i 

projektirana je mala mlaka. I Hrvatske vode su platile projekat i ishođena je dozvola. Kad su 

došli na iskolčenje, došao je Radić i psovao.  Dogodi se poplava, vatrogasci ne mogu više 

vodu pumpati, dođe čovjek s cisternom i pumpa vodu na dvorištu i hoće voziti u polje, i frajer 

mu dolje parkira aute da on ne može dolje voziti vodu. Treba uzeti ICB-a i staviti  mu taj auto 

u kukuruz. Onda smo mi bezobrazni, oholi i ne znam kakvi. Ista situacija je bila 2017. godine 

kad smo branili kuću ispod ciglane. Zatvorili smo cestu jer je netko projurio kroz 2 m vode, i 

onda dođe policajac i pita tko je zatvorio cestu, pa mi smo ju zatvorili, pa ne možete to 

napraviti kaže on. Skoro su ljude tamo pogazili koji su branili  kuće. Što se tiče brzine na 

županijskoj cesti g. Snježana slažem se u potpunosti s Vama. Danas sam još jednu cestu 

proglasio cestom smrti, i samo možemo čekati u sljedećih mjesec dana, garantiram da bude 

netko nastradao. Radi se o „noveškoj cesti“. 

Načelnik – s obzirom da je predsjednik spomenuo Kitro, puno ljudi se uključilo i pomagalo 

jedni drugima kad su bile te poplave i kao zajednica možemo biti sretni. Ali spomenuo je 

predsjednik i da je bilo i usijanih glava koji su zaparkirali svoj auto na put da se nije mogla 

odvoziti voda dalje od kuća. Isto tako kod Kitro-a je bila situacija da je netko od susjeda u 

noći nazvao policiju i prijavio buku, a to su bili vatrogasci koji su s pumpama ispumpavali 

ono jezero koje je tamo bilo. Pa čisto da imate sliku kakvih pojedinaca ima. 

R. Podbojec – da se nadovežem na taj nesretni Kitro. Mi smo imali s njima probleme 2015. i 

2016.g., znam da je zapovjednik VZ-a bio Armin Varga. Isto su poplave bile. Mi smo njima 

stali na kraj, jer sam ja odlučio njima ispostaviti fakturu, i tu je prestalo. Znači to u povijesti 

DVD nekome nije naplatio, uslugu ispumpavanja vode. Kad su bili ugroženi isto i stambeni 

objekti, stalno su dolazili pozivi iz vatrogasnog operativnog centra za Kitro. A još je netko od 

vatrogasaca rekao da oni prodaju i pumpe. Što je vrh svega. Znači, vatrogasci su otišli dolje, 

napravili sve po PS-u, dali na potpis zapisnik, pogledao se cjenik Hrvatske vatrogasne 

zajednice i ispostavio račun. Nikad više nisu zvali, do ove sad situacije. 

Predsjednik – zbog tih situacija koje su bile sam ja njih zvao 2020. godine kad je županijska 

cesta bila raskopana i onda je bilo najjednostavnije se spojiti na hiljadarku. Ali je trebalo 20 m 

tlakavaca, metar široko izvaditi, zakopati tristotku i spojiti se. Ali je rekao g. Kišićek da je to 

preveliki trošak.  

N. Martinčević – samo bi se nadovezala u vezi poplave, dakle Konzum na Gredi nikada nije 

bio poplavljeni, nažalost navečer smo svu robu stavljale na police. Do poplave je došlo zato 

jer se cijev zaštopala i to bi se trebalo očistiti. U vezi interneta, ljudi se žale da nemaju 
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internet. Evo osobno, nekoliko ljudi znam da ne mogu plaćati niti preko tokena niti preko 

mobitela račune. Da li se po tom pitanju što promijenilo? 

Načelnik – po pitanju interneta stanje je takvo kakvo je bilo, o tome smo govorili na zadnjoj 

sjednici. Općinama Petrijanec, Vinica i Maruševec odobrena su sredstva za projektnu 

dokumentaciju, i sad u drugoj polovici godine idemo u javnu nabavu za izradu projekta da 

bismo onda kasnije mogli prijaviti izgradnju naše optičke mreže. 

M. Podbojec – htjela sam pitati za ovaj dio tu kod Hanžeka koji ide iz Čalinca, kako riješiti to 

nakupljanje vode? Koja dolje kod nas ne može nikamo. 

Načelnik – dolje je problem sa zadnjim mostom. Mi smo prošle godine, nakon 40 godina, 

zajedno s Hrvatskim vodama uspjeli onaj kanal prema dvorcu očistiti i sada ima propust, ali 

nažalost onaj zadnji most je premali i preniski i tamo se voda prelijevala preko njega i zato je 

između ostalog tu dolje sve bilo poplavljeno. 

M. Podbojec – onaj dio gdje sam ja do glavne ceste, sva voda s Čalinca ide direkt prema 

nama.  

Načelnik – budemo nastojali počistiti to da voda ide. 

M. Podbojec - tu su nekad bile grabe i sad je šikara, svi su zapustili, a mi koji kosimo smo 

nešto počistili. A zapravo i ne smijemo čistiti jer je agencija zabranila, jer je to dio krajobraza, 

zar ne? 

Načelnik – da, ali onda se desi takva poplava i voda ne može proći. 

M. Podbojec - oni vide na ortofoto kartama što radimo i kontroliraju. Ako je stanje bilo 

onakvo kakvo smo prijavili, sad se promijenilo znači mi snosimo posljedice. Mi, koji radimo, 

a vlasnici ne žele ništa napraviti, a trebalo bi te grabe isto počistiti, g. Šprem je bio i vidio 

kakvo je stanje bilo kod nas, jer voda stvarno dalje nije mogla i srećom da imamo uzbrdicu na 

dvorištu jer bi bili poplavljeni. Sva voda s Čalinca i okolnih brda, sve je bilo dolje. Nije imalo 

kamo i razlijevalo se preko mosta i sve okolo. Možda bi bilo dobro da se taj dio počisti, pa 

bude se ta voda lakše slila, ali opet bude dolje problem gdje voda ne može proći. Možda da se 

taj dio nekako počisti, možda bude se ta voda lakše slijevala. 

Načelnik – moramo biti svjesni da je sad pala enormna količina vode, samo za usporedbu, 

makar to nije opravdanje. Prošle godine je na području Općine palo oko 800 litara kiše u 

cijeloj godini, s sad nakon ovih poplava na području općine je palo 550-600 litara, a prošlo je 

5 mjeseci. I sad ćemo opet imati na ljeto sušu, a na jesen tuču. Pa opet prirodna nepogoda 

ovakva, onakva, ali tako nam priroda vraća kako se mi ponašamo prema njoj. Vidjet ćemo što 

se može napraviti.  

 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

 

                                                                 DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 13. 

travnja 2023.g  

2. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Općinskog vijeća Općine 

Maruševec  
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3. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima iz 

radnog odnosa općinskog načelnika Općine Maruševec 

4. Donošenje Odluke o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog  

područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana 

Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red. 

 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 13. 

travnja 2023.g 

 

Predsjednik - ima li netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 17. sjednice? 

 

Primjedbi i dopuna nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 13. 

travnja 2023. godine. 

 

 

 

Točka  2. 

Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Općinskog vijeća Općine 

Maruševec 

 

Pročelnica – naša Odluka o izmjenama i dopunama Poslovnika Općinskog vijeća bila je na 

nadzoru akata, došla je na red za rješavanje tek ove godine u 4 mjesecu i sada smo dobili 

očitovanje Ministarstva. Očitovanje smo vam dostavili, tako da ste vjerojatno pročitali. U 

očitovanju se daje primjedba da se sjednice u slučaju elektroničkog održavanja ne mogu 

održavati putem maila, nego isključivo putem videokonferencije ili kombiniranog načina 

održavanja sjednice, što znači da dio vijećnika fizički prisustvuje sjednici, a dio putem video 

veze. Mi smo sada postupili prema uputi Ministarstva uprave i to je sada ugrađeno u ovaj 

prijedlog Odluke. Iz Odluke su isključeni oni dijelovi koji su se odnosili na održavanje 

sjednice putem mail komunikacije. Inače, ranija uputa Ministarstva uprave iz 2020. godine je 

predviđala i takav način održavanja sjednice, tamo su bile čak predviđene i telefonske 

sjednice u iznimnim situacijama, ali u međuvremenu je Ministarstvo promijenilo mišljenje i 

dostavilo nam takvo očitovanje. O tome je održana i sjednica Komisije za statut, poslovnik i 

normativnu djelatnost, pa predsjednica Komisije isto se može očitovati.  

S. Cerjan – gledala sam malo i sudsku praksu, i to nije predviđeno Zakonom, ali sudska 

praksa je pokazala da se ne osigurava transparentnost sjednica putem e-pošte i da se 

definitivno mora sjednica održati putem video konferencije. Mi jesmo predvidjeli u 

prijašnjem Poslovniku videokonferenciju, ali kod nadzora zakonitosti smatraju da nikako ne 
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bi moglo biti samo putem e-pošte, makar smo dosta razradili to održavanje putem e-pošte, ali 

iz nadzora zakonitosti smatraju da to ne bi  moglo biti transparentno. Komisija se sastala i 

napravili smo izmjene i dopune u tom smjeru, znači kad budemo imali sjednice onda nikako s 

mailom. Iako čak sudska praska dozvoljava da je moguće organizirati glasovanje putem 

maila, ali sjednica mora održana uživo putem video aplikacija. Dogovorili smo se da si 

nećemo komplicirati život sa glasovanjem putem maila jer onda bismo to trebali razrađivati i 

uzeli smo samo održavanje sjednica putem video konferencije. 

 

Predsjednik – dajte točku 2. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

POSLOVNIKA OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE MARUŠEVEC 

 

 

Članak 1. 

U Poslovniku Općinskog vijeća Općine Maruševec („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ 

broj 17/21, 94/22) – (u daljnjem tekstu: Poslovnik) članci 64., 64.a, 64.b i 64.c, mijenjaju se i 

glase:  

 

„Članak 64. 

U slučaju nastupanja posebnih okolnosti koje podrazumijevaju događaj ili određeno stanje 

koje se nije moglo predvidjeti i na koje se nije moglo utjecati, a koje trenutačno ugrožava 

pravni poredak, život, zdravlje ili sigurnost stanovništva te imovinu veće vrijednosti, a nastup 

koje okolnosti je proglasilo nadležno tijelo u skladu s posebnim propisom, Općinsko vijeće 

nastavlja s radom u skladu s odredbama važećih propisa i ovog Poslovnika.  

 

Članak 64.a 

Za vrijeme trajanja posebnih okolnosti iz članka 64. ovog Poslovnika sjednice Općinskog 

vijeća iznimno se mogu održavati elektroničkim putem (u daljnjem tekstu: elektronička 

sjednica Općinskog vijeća).  

Općina Maruševec dužna je osigurati članovima Općinskog vijeća elektroničku opremu i 

omogućiti korištenje aplikacija za održavanje elektroničkih sjednica Općinskog vijeća, prema 

svojim materijalnim i tehničkim mogućnostima.  

 

Članak 64.b 

Elektroničke sjednice Općinskog vijeća održavaju se korištenjem specijaliziranih aplikacija za 

videokonferencije putem interneta.  

Elektroničke sjednice Općinskog vijeća mogu se održavati i tako da samo pojedini članovi 

Općinskog vijeća sudjeluju na sjednici elektroničkim putem, dok ostali članovi sudjeluju 

fizički. 

Prisustvovanjem elektroničkoj sjednici Općinskog vijeća putem videokonferencije, smatra se 

uspješna uspostava te provjera audio i video veze s predsjednikom Općinskog vijeća putem 

odabrane aplikacije. Svaki izostanak audio i video veze pojedinog člana Općinskog vijeća te 

neodazivanje na provjeru istih smatra se napuštanjem sjednice. 

Glasovanje na elektroničkim sjednicama organizirat će se na način koji će svakom pojedinom 
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članu Općinskog vijeća omogućiti jasno identificiranje i izjašnjavanje o svakoj točki dnevnog 

reda, svakoj odluci, zaključku ili drugom pitanju. 

Na elektroničkoj sjednici Općinskog vijeća može se odlučivati o svim pitanjima iz nadležnosti 

Općinskog vijeća propisanim zakonom i Statutom Općine Maruševec. 

Na elektroničkoj sjednici nije moguće tajno glasovanje, osim u slučajevima određenim 

zakonom. 

Glasovanje iz prethodnog stavka organizirati će se na prikladan način koji omogućava 

evidentiranje, sudjelovanje i glasovanje putem interneta. 

O elektroničkoj sjednici sastavlja se skraćeni zapisnik čiji je sastavni dio elektronički zapis 

održavanja sjednice na odgovarajućim medijima za pohranu podataka na kojima su podaci 

pohranjeni na način da je onemogućeno naknadno mijenjanje istih. Tijek elektroničke 

sjednice putem videokonferencije se snima, a snimak odnosno elektronički zapis održavanja 

sjednice pohranjuje se na službenom poslužitelju Općine Maruševec. 

Skraćeni zapisnik s elektroničke sjednice verificira se na prvoj sljedećoj redovnoj sjednici 

Općinskog vijeća. 

 

Članak 64.c 

Elektronička sjednica održava se po odluci predsjednika Općinskog vijeća. 

Na održavanje elektroničkih sjednica Općinskog vijeća primjenjuju se odredbe ovoga 

Poslovnika kojima se uređuju sjednice Općinskog vijeća, osim ako ovim Poslovnikom nije 

drukčije propisano.“ 

 

 

Članak 2. 

Brišu se članci 64.d i 64.e.  

 

 

Članak 3. 

Ova Odluka o izmjenama i dopunama Poslovnika Općinskog vijeća Općine Maruševec stupa 

na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“.  

 

 

 

Točka 3. 

Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima iz radnog 

odnosa općinskog načelnika Općine Maruševec 

 

Pročelnica – Odluka o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa općinskog načelnika 

dostavljena je na nadzor zakonitosti akata Ministarstvu pravosuđa i uprave, i tu se je 

Ministarstvo očitovalo da se ne slaže sa određenim člancima. U telefonskom razgovoru koji 

sam imala sa gospođom koja radi na nadzoru akata rečeno je da oni nisu u potpunosti suglasni 

sa dopunom smjernica koje je dalo Povjerenstvo za odlučivanje u sukobu interesa, da se oni 

ne slažu u određenim točkama i da će oni naknadno, znači u roku  nekih mjesec dana izdati 

svoju uputu o načinu na koji će se određivati plaća i druga prava iz radnog odnosa općinskog 

načelnika. Izmjene se odnose na odredbu članka 10. gdje je bilo navedeno da obitelj 

općinskog načelnika ima pravo na naknadu u slučaju smrti radnika, to pravo se treba brisati 

jer oni smatraju da tom Odlukom ne može odlučivati o pravima koja bi imala obitelj već 

isključivo o pravima općinskog načelnika. Dakle, to je jedna izmjena koja je napravljena. 
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Također, dali su uputu da treba brisati članak 11. i članak 12. Članak 11. jer smatraju da se 

Odlukom ne treba regulirati visina plaće u slučaju bolovanja, nego da se tu isključivo 

primjenjuje minimum koji je propisan Zakonom, dakle Općinsko vijeće to ne određuje 

Odlukom o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa općinskog načelnika. Članak 12. isto 

treba brisati jer Zakonom o lokalnoj i područnoj samoupravi nije predviđeno da načelnik treba 

polaziti određene edukacije vezane uz obavljanje svoje dužnosti, da ne treba stjecati nekakve 

certifikate ili potvrde za obavljanje određenih poslova. Zbog toga sam pitala gospođu iz 

Ministarstva jer imamo primjer da drugi zakoni određuju određene edukacije, npr. Zakon o 

proračunu određuje da načelnik mora proći edukaciju za fiskalnu odgovornost, zatim iz 

sustava civilne zaštite načelnik treba proći obuku. Gospođa iz Ministarstva je rekla je to 

propisano posebnim zakonima i onda se to treba prema tim zakonima obaviti i načelnik ima 

pravo, ali da to ne navodimo u ovoj Odluci o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa 

općinskog načelnika jer se oni baziraju isključivo na Zakon o lokalnoj i područnoj 

(regionalnoj) samoupravi, a tu se radi o posebnim Zakonima koji onda ne ulaze u tu Odluku i 

onda se to podrazumijeva da on to treba. Imali su slučajeve da su neki tumačili takvu odredbu 

da su iz tih sredstava plaćali postdiplomske studije i druga školovanja. Još jedna dopuna koja 

se u ovoj Odluci navodi, to je bila moja greška, jer sam slučajno izostavila da općinskom 

načelniku pripada naknada troškova prijevoza s posla i na posao u visini cijene mjesečne karte 

javnog prijevoza za međumjesni promet I. zone. To smo imali u prijašnjoj Odluci i to je 

trebalo pisati u prijedlogu prošle Odluke, ali mojom greškom to nije bilo navedeno. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 3. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa 

općinskog načelnika Općine Maruševec 
 

Članak 1. 

U Odluci o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa općinskog načelnika Općine Maruševec 

(„Službeni vjesnik Varaždinske županije“ broj 28/23) u članku 7. iza stavka 1. dodaje se 

stavak 2. koji glasi:  

„Općinskom načelniku pripada i naknada troškova prijevoza na posao i s posla u visini cijene 

mjesečne karte javnog prijevoza za međumjesni promet I. zone.“  

 

Članak 2. 

Članak 10. mijenja se i glasi:  

„Općinski načelnik ima pravo na potporu na novorođenče, potporu za slučaj smrti člana uže 

obitelji i potporu zbog invalidnosti radnika u maksimalno neoporezivom iznosu sukladno 

odredbama Pravilnika o porezu na dohodak.“  

 

Članak 3. 

Brišu se članci 11. i 12.  
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Članak 4. 

Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“. 

 

 

 

 

Točka 4. 

Donošenje Odluke o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog  

područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana 

Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine 

 

Načelnik – s obzirom da smo ušli u ITU mehanizam grada Varaždina ovo su Odluke koje 

moramo donijeti da bi se nastavilo dalje sa donošenjem Strategije razvoja urbanog područja 

za razdoblje 2021.-2027.. Naravno to će se i dalje mijenjati s obzirom na pripremu projekata 

gradova i općina koji su u ITU mehanizmu i njihov tijek, odnosno dobivanje građevinskih 

dozvola, s obzirom da će svi projekti biti navedeni u Strategiji razvoja urbanog područja  

Varaždin, kako bi smo mogli dalje prijavljivati na natječaje i ostvariti određena 

sufinanciranja. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici T. Buden, R. Podbojec i načelnik. 

 

Predsjednik -  daje točku 4. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

 

ODLUKU 

o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za 

razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja 

urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine 

 

 

Članak 1. 

 Ovom Odlukom Općinsko vijeće Općine Maruševec daje pozitivno mišljenje na 

konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. 

godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za 

razdoblje 2021. – 2027. godine. 

 

 

Članak 2. 

Ova Odluka dostavlja se Koordinacijskom vijeću urbanog područja Varaždin i Gradu 

Varaždinu na daljnje postupanje kao središtu Urbanog područja Varaždin. 
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Članak 3. 

Ova Odluka bit će objavljena u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa 

na snagu prvog dana od dana objave. 

 

 

 

 

 

Sjednica je završila u 20:05 sati. 

                 

 

 

 

 

VODITELJICA ZAPISNIKA                                                            PREDSJEDNIK  

                                                                                                      OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

____________________                                                         __________________________                                                     

        Mihaela Košić                                                                                 Damir Šprem   


